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Vragen van het lid Van Raak (SP) aan de Staatssecretaris van Binnenlandse 
Zaken en Koninkrijksrelaties over de hoge vergoedingen voor politici op Sint 
Maarten (ingezonden 29 januari 2018). 

Vraag 1
Hoe verklaart u dat parlementariërs en ministers in Sint Maarten, het kleinste 
land binnen het Koninkrijk, toch de hoogste vergoedingen krijgen?1 

Vraag 2
Hoeveel vergaderingen bezoekt een parlementariër op Sint Maarten 
gemiddeld per jaar, hoeveel is dat voor een parlementariër in Nederland? 

Vraag 3
Is het waar dat parlementariërs en ministers op Sint Maarten ongeacht het 
aantal dagen dat zij in functie zijn altijd minimaal één jaar uitbetaald krijgen? 

Vraag 4
Wat vindt u van de oproep van de St. Maarten Hospitality and Trade 
Association om in het kader van de wederopbouw en de slechte financiële 
situatie van het land de vergoedingen voor parlementariërs en ministers met 
dertig procent te verlagen? 

Vraag 5
Kunt u deze vragen beantwoorden voorafgaand aan het algemeen overleg 
over de Wederopbouw van de Bovenwindse eilanden op 30 januari 2018?

1 https://www.sxm-talks.com/the-daily-herald/shta-backs-immediate-suspension-redundancy-
pay-mps-ministers/
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